
Höher hinaus: Luftfracht.
Übersee, Luftfracht & Sea-Air-Transporte.

Aiming higher: Air cargo. Overseas, air cargo & combined transports.
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Luftfrachtbüro Köln/Bonn Airport
Höher hinaus geht es bei Am Zehnhoff-Söns – und zwar mit dem Luftfrachtbüro im Cargo-Center Troisdorf-Spich. Seit 

Januar 2015 bietet der neue Standort nach umfangreicher Planungs- und Vorbereitungsphase als neutrales Abfertigungsbüro 

am Köln/Bonn Airport vielfältige Möglichkeiten für Luftfracht.

Mit der Erweiterung des Serviceportfolios dokumentiert Am Zehnhoff-Söns die professionelle und verstärkte Konzentration auf 

den Bereich Luftfracht – mittels der eigenständigen Abteilung des Unternehmens werden am Standort Köln/Bonn Airport die 

Luftfrachtaktivitäten konzentriert und gebündelt. Das bedeutet für die Kunden: Noch besserer Service, noch kürzere Reaktions-

zeiten und alles aus einer Hand!

Ob Übersee, Luftfracht oder kombinierte Sea-Air-Transporte – wir sorgen für schnelle und attraktive Lösungen. 

Am Zehnhoff-Söns GmbH
International Logistic Services

Außenstelle Airport Köln/Bonn
Cargo-Center / Eingang B
Lütticher Str. 12
53842 Troisdorf
Tel.:  +49 (0) 2241 255 265 0
Fax:  +49 (0) 2241 255 265 9 

Am Zehnhoff-Söns GmbH 
International Logistic Services

Branch office Airport Cologne/Bonn
Cargo-Center / Entrance B
Luetticher Str. 12
D-53842 Troisdorf
Tel.: +49 (0) 2241 255 265 0
Fax: +49 (0) 2241 255 265 9

Air cargo office at Cologne-Bonn Airport
Am Zehnhoff-Söns is aiming even higher – with its air cargo office at the cargo-centre in Troisdorf-Spich. Followed by 

extensive planning and preparation for this new location we started our business in January 2015 offering various opportuni-

ties within the air-freight sector.

The expansion of our service portfolio testifies the professionalism and strength of Am Zehnhoff-Söns to offer you the best 

service within the air-freight business. Near the airport Cologne/Bonn, this dedicated division of our company bundles our air-

freight activities to provide better service, faster time of response and first hand fulfilment for our customers.

Talking of air cargo or even combined sea/air transports – we take care of fast and appealing solutions. 



Am Zehnhoff-Söns GmbH International Logistic Services, Hafenstraße 1, D-53117 Bonn, Germany
www.azs-bn.de
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